
Referat fra årsmøte i Halden Styrkeidrettslag 26.januar 2015. 

 

Sted: Velrommet i Skippergata treningssenter 

 

Tilstede: 25 medlemmer, og Per Nordli fra Halden Idrettsråd.  

Ingen fra Halden Arbeiderblad.    

  

1. Åpning/konstituering 

Arnulf Wahlstrøm ønsket alle velkommen. 

Arnulf Wahlstrøm ble valgt til dirigent, og Lise Einarsen til referent. 

 

2. Årsberetningen 

Arnulf gjennomgikk årsberetningen for 2014.  

Rolf Olsens 6.plass i benk EM vil bli tilføyd i årsberetningen.   

Årsberetningen ble godkjent. 

 

3. Revidert regnskap 

Kasserer Ragnar Akselsen gjennomgikk årsregnskapet, og regnskapet viser et overskudd på  

kr 249.765,85. I overskuddet inngår 200.000 kroner som er overført fra klubbens aksjefond. 

Alle bilag er gjennomgått og i orden, og undertegnet av Revisor Johnny Simensen og Olav 

Ring. 

Regnskapet ble godkjent. 

 

a. Utdeling av hedersbevisninger: 

Arnulf og Lise delte ut hedersbevisninger. 

a) Beste idrettsprestasjon: Maria Birkeli 

b) Innsatspokal:  Lise Einarsen 

c) Rekruttpokal:  Jonas Einarsen  

d) Ferdighetsmerker    

     Styrkeløft:  

     Bronse: Andreas Andersson, Øyvind Sannerød  

     Sølv: Cecilie Olsen, Andreas Andersson 

     Gull: Karl Christian Jansen  

     Elitemerke: Karl Christian Jansen 

      

     Benkpress: 

     Bronse: Jonas Einarsen, Sigurd Hansen, Ketil Røste Ringen, Andreas Andersson, 

     Øyvind Sanderød 

     Sølv: Øyvind Sanderød  

      

4. Innkomne forslag. 

Ingen innkomne forslag. 



5. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift. 

Ingen endring av medlemskontingent eller treningsavgiften. Satsene er uendret på kr 900 over 18 

år og kr 750 under 18 år.  

Enstemmig vedtatt.    

 

6. Valg: 

Alle ble valgt enstemmig: 

Formann: Arnulf Wahlstrøm (gjenvalg for 35.gang) 

Varaformann: Thomas Puzicha (gjenvalg for 14.gang) 

Kasserer: Ragnar Akselsen (gjenvalg for 18.gang) 

Sekretær: Lise Einarsen (gjenvalgt for 3.gang) 

Styremedlem:  Arne Petter Sjåheim (gjenvalg for 4. gang) 

Styremedlem: Johan Vatvedt (gjenvalgt for 9. gang) 

Varamedlem: Rolf Olsen (ny) 

Varamedlem: Andreas Andersson (ny ungdomsrepresentant) 

 

Øvrige tillitsverv: 

Revisor: Olav Ring (gjenvalg) 

      Johnny Simensen (gjenvalg) 

Vara revisor: Egil Kroknes (gjenvalg) 

Valgkomite: Maria Birkeli (leder) (gjenvalg) 

     Bent Ormestad (gjenvalg) 

                            Frode Westby 

Utklippsarkivar: Rolf Olsen (gjenvalg) 

Materialforvaltere: Ragnar Akselsen (form) (gjenvalg) 

           Bjørn Stefansson (gjenvalg) 

      Kenneth Rørmyr (ny)  

 

Arnulf takket Marianne Sjåheim og Mathias Torgalsbøen for innsatsen i styret. De vil få utdelt 

et fat.  

 

Styret ber om fullmakt til å utpeke representant til SRØ’s årsmøte, HIR årsmøte og NSF’s 

Ting. Dette ble godkjent.    

 

Per Nordli fra Halden Idrettsråd synes klubben driver på en fornuftig måte, og ønsker lykke 

til. Han kommenterte at det er kommunen som tildeler støtte, og at det dessverre ikke ble 

utdelt noen midler i 2014.  

 

Etter møtet var det bevertning med snitter, brus og kaffe.  

Rolf Olsen la ut utklippsbøkene for HSI til allmenn gjennomsyn. 

 

Arnulf takket for fremmøte. 

 

/ Lise Einarsen 

referent 



Referat fra medlemsmøte 26.01.2015 

 
1. Formann informerte om HSI sponsoravtale med Sparebankstiftelsen Halden på kr 7500.  

2. Vaktordning – fungerer greit.  

    Ber om at vaktene ikke bruker så mye vann på gulvene da liminga av gulvbelegget løsner. 

3. Informasjon om å bruke web-side (www.haldensi.no)  

    Det viktigste kommer inn her.      

4. Klubben trenger flere dommere.  Vi har kun 3 dommere og trenger å rekruttere flere.   

5. Nytt utstyr 

    Ønsker nytt knebøy stativ da det gamle ryker ofte.  Arnulf skal se på dette. Kan ikke de gamle 

    repareres så kjøper vi 2 nye. Styret ser på dette.  

    Ønsker 2 nye skivestativ til jern skivene. Styret ser på dette. 

 

6. Eventuelt 

    Løfterne ønsker en treningssamling med Pål Guddal (regionstrener). Løfterne kan diskutere dette  

    sammen, og finner 3 alternative datoer.  Arnulf bestiller Pål når alternative datoer er klarlagt. 

 

7. Bevertning. 

    Etter møtet var det bevertning med snitter, kaffe og brus. 

 

 

 

 

Arnulf takket for fremmøte. 

 

 

Lise Einarsen 

referent 

 

http://www.haldensi.no/

